
Vragen van GroenLinks voor wethouder Voorink over daklozen in ‘t Gooi:

In Nederland zijn steeds meer mensen dakloos. Het aantal is de afgelopen 10 jaar verdubbeld. Uit 
onderzoek van het CS blikt dat het aantal dakloze jongeren is verdrievoudigd. Daarnaast zijn er veel 
ongeregistreerde daklozen; het aantal werkelijke daklozen ligt veel hoger.

https://www.cbs.nl/nl-nl/nieuws/2019/34/aantal-daklozen-sinds-2009-meer-dan-verdubbeld 
Staatssecretaris Blokhuis heeft uitgesproken dat hij zich rot is geschrokken van deze stijging, maar 
heeft deze schrik nog niet vertaald in plannen om deze trend te keren. 

GroenLinks gaat ervan uit dat deze stijging ook in de Gooi & Vechtstreek plaatsvindt, en heeft 
daarover de volgende vragen:

1. Is er voldoende opvangcapaciteit in onze regio om het gestegen aantal daklozen op te vangen?
2. Bent u bereid om, parallel aan en vooruitlopend op de plannen die de staatssecretaris 

ongetwijfeld zal gaan maken, voor de regio Gooi & Vechtstreek een regio plan te maken?
3. De verdriedubbeling van het aantal dakloze jongeren is schokkend. Bent u bereid om, samen 

met de regio, hier in uw plan zeer veel expliciete maatregelen voor op te nemen?

Met vriendelijke groet
Arie Poels
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